
Fombods samfällighetsförening Orgnr 716404-2280 
c/o Janbrink, Högbyvägen 155, 17554 JÄRFÄLLA 
 
PROTOKOLL fört vid Fornbods samfällighetsförenings ordinarie årsstämma 2018. 
 
Stämman hölls 2018-07-23 kl 1900 i Bygdegården, Löttorp. 
 
§ 1 Jonas Ljungberg öppnade mötet. 
 
§ 2 Stämman valde Jonas Ljungberg till ordförande för mötet. 
 
§ 3 Stämman valde Sven Janbrink att föra protokoll samt Nina Rådström och Ingela Rådström Muller 
att justera protokollet. 
 
§ 4 Stämman fastställde att kallelse till stämman skett enligt stadgarna. 
 
§ 5 Stämman fastställde dagordningen enligt kallelsen. 
 
§ 6 Stämman godkände och fastställde 2017/18 års förvaltnings- och revisionsberättelse, 
beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2017/18 samt beslutade att årets underskott skulle balanseras i ny 
räkning. 
 
§ 7 Stämman fastställde styrelsens budgetförslag för 2018/19, debiteringslängden samt moratorium 
(uppehåll i utdebiteringen) för 2018/19. Det noterades att det finns beredskap för att höja utdelningen 
per andel om så skulle erfordras. 
Stämman godkände förslaget att bevilja styrelseledamöter, suppleanter, revisorer, revisorssuppleanter 
och valberedning arvode med samma belopp som tidigare: ordföranden 2 500:-, sekreteraren och 
ekonomiansvarige, 2 000:- och övriga 1 500 om året. 
 
§ 8 Stämman beslutade att Ella Wikesjö, Företagshuset i Löttorp även i fortsättningen ska sköta 
föreningens löpande ekonomi, .att styrelsens ekonomiansvarige signerar (attesterar) utbetalningar, 
samt att reseräkningar ska attesteras av två styrelseledamöter. 
 
§ 9 Stämman valde Sven Janbrink, Jonas Ljungberg och Pontus Ljungberg till ledamöter på 2 år. Jan 
Halvordsson och Alexander Horn till suppleanter på 2 år. 
 
§ 10 Stämman valde Ingela Rådström Muller och Nina Rådström-Oldertz till revisorer på 1 år och 
Charlotte Halvordsson och Björn Fjaestad till revisorssuppleanter, även de på 1 år. 
 
§ 11 Till valberedning fram till nästa årsmöte valdes Anders Björlin och Annette Engström. 
 
§ 12 Stämman valde Pierre Dunbar till ordförande för det kommande året. 
 
§ 13 Under övriga frågor informerade Jonas Ljungberg om väghållningssamordningen. Vägens 
kondition har varit god under större delen av året. Styrelsen har för avsikt att låta Lars Engström 
fortsätta som samordnare. 
Karl och Margareta Anjou hade lämnat en motion om upprustning av vägen (se bilaga) om bättre 
beläggning, t ex krossat/sprängt granitgrus som blir kvar på vägbanan och inte blir rullgrus i kanterna 
som det är svårt att cykla i, smalare väg, mindre damm, m m. 
I diskussionen återkom man till behovet av fler skyltar om hastighetsbegränsningar och förbud att 
parkera utanför vägen. 
Styrelsen fick i uppdrag att göra en utredning av möjligheterna att förbättra vägen samt vad de olika 
åtgärderna skulle kosta, Utredningen ska redovisas på föreningens hemsida senast 28 februari 2019.   
 



Jonas Ljungberg informerade om att föreningen de senaste åren fått kommunalt bidrag med 2 000 
kronor och att vi varje år måste lämna in en ansökan om bidrag. 
 
Sven Janbrink informerade om läget vad gäller kommunens planer på kommunalt vatten och avlopp 
till fastigheterna från Bäckalund till och med Ålkistan. Denna etapp har fortfarande inte 
detaljprojekterats och kan tidigast påbörjas 2020, senast 2024 enligt de nuvarande planerna. 
Föreningens arbetsgrupp för denna fråga har för närvarande ingen verksamhet men återupptar arbetet 
när kommunen och Borgholms energi börjar agera. 
 
Anders Björlin informerade om situationen med fiber efter kontakt med IP-Only och Telia. (Se 
bilaga,) För närvarande lutar det åt Telia. Anders uppmanade föreningens medlemmar att göra en icke 
bindande intresseanmälan på föreningens hemsida så han kan gå vidare för att förhandla fram bättre 
priser och villkor. 
 
Britt-Marie Johansson informerade om den nya lagen om servitut. Om man har servitut och vill ha det 
kvar måste man anmäla detta till lantmäteriet före årsskiftet. Om man inte har servitut men utfartväg 
över annans mark, måste man ansöka om det, annars finns risken att markägaren tar betalt för 
markanvändningen. Britt-Marie informerar gärna ytterlligare.(bmej5003@gmail.com) 
 
§ 14 Stämman informerades om att stämmoprotokollet inklusive närvarolista kommer att skickas till 
samtliga fastighetsägare samt finnas tillgängligt på föreningens adress, c/o Janbrink, Högbyvägen 
155, 175 54, Järfälla och på föreningens hemsida. Medlemmarna kommer att uppmanas att lämna sina 
e-postadresser till föreningen för snabbare och billigare kontakter med medlemmarna i fortsättningen. 
 
§ 15 Stämman avslutades. 
 
Löttorp 2018-07-23 

Vid protokollet 

 

……………………………….. 

Sven Janbrink 

Justeras 

 

…………………………………  ……………………………….. 

Nina Rådström    Ingela Rådström Muller 


